

选择豆巴机和月亮巴机器先了解一下机器尺寸

产品名称	选择豆巴机和月亮巴机器先了解一下机器尺寸
公司名称	商丘福达食品机械有限公司
价格	9696.00/台
规格参数	品牌:福达机械 机器别名:全自动豆巴机 产地:河南商丘
公司地址	河南省商丘市梁园区八一西路
联系电话	15660713820 15660891889

产品详情

选择豆巴机和月亮巴机器先了解一下机器尺寸

自动撒配料：可撒黄豆 花生 瓜子 芝麻等自动注料后、自动进油炸锅油炸，且时间可调。自动出料：油炸时间到后，产品炸好后会自动出料。自动脱膜，成型效果好，模具可更换。这个是成熟的技术，目前公司生产的是第五代豆粑机，央视《我爱发明》拍摄需要，把一代二代机整合成一代机，三代机和四代机整合成二代机，五代机为五代机，另外油炸过程中不会飘起。

Automatically sprinkle ingredients: Sprinkle soybeans, peanuts, melons, sesame seeds and other automatic feeding, automatically into the frying pan frying, and the time can be adjusted. Automatic discharging: When frying time arrives, the product will be discharged automatically after frying. Automatic film removal, good forming effect, mold can be replaced. This is a mature technology. At present, the company produces the fifth generation of soybean pudding machine. CCTV's "I Love Inventions" shooting needs to integrate the second generation machine into one generation machine, the third generation machine and the fourth generation machine into two generations machine, the fifth generation machine into five generations machine, in addition, it will not float in the frying process.

月亮粑成型机机器功能多样，自动化程度高，产量高。机器为不锈钢，安全卫生，温度好控制；自动撒豆，花生，自动注糊，自动下锅，自动传动出来；自动脱膜，成型效果好，模具可更换；.饼的大小厚薄可调，豆子多少可调节；放油量少，升温快，15分钟左右就可升温；有专门的储渣装置，好清渣；放料桶可自动循环，防止料糊发酵。采用新翻转式出料，出料方便。

The machine of the Moon Beam Forming Machine has various functions, high automation and high output. The machine is stainless steel, safe and hygienic, with good temperature control; automatic sprinkling of beans, peanuts, automatic pasting, automatic potting, automatic transmission; automatic peeling, good forming effect, mold can be replaced; the size and thickness of cake can be adjusted, the number of beans can be adjusted; less oil, fast heating,

about 15 minutes can be heated; there is a special; The slag storage device can clear the slag well, and the feeding barrel can automatically circulate to prevent paste fermentation. The new overturning discharging mode is convenient for discharging.

自动注糊，自动撒豆，自动成型，自动油炸，自动出料，整个过程只需要一个人操作，省工省时，而且豆巴大小，薄厚，撒豆数量都是可以调节。设计合理，仿手工工艺，锅内使用油量少，不容易黑坏油，产生坏油味，产品保质期长。

Automatic pasting, automatic beans spraying, automatic shaping, automatic frying, automatic discharging, the whole process only needs one person to operate, save labor and time, and the size, thickness and number of beans are adjustable. Reasonable design, imitation of manual process, less oil used in the pot, not easy to black bad oil, produce bad oil smell, product shelf life is long.